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4. Annotatsiya 

Ingliz tili stilistikasi bo‘yicha o‘quv qo‘llanma stilistik usullarni tahlil 

qilish va ularni amaliy qo‘llash ko‘nikmalarini rivojlantirishga qaratilgan. 

Unda asosiy stilistik figuralar, troplar, shuningdek, turli uslublar va 

registrlarning o‘ziga xos xususiyatlari ko‘rib chiqiladi. Autentik matnlarni 

tahlil qilish va ingliz, o’zbek va rus tillaridagi stilistik xususiyatlarni 

taqqoslashga alohida e’tibor beriladi. Qo‘llanma filologiya fakultetlari 

talabalari, o‘qituvchilar va ingliz tili bo‘yicha bilimlarini chuqurlashtirishni 

xohlaganlar uchun mo‘ljallangan. Amaliy mashqlar va misollar tanqidiy 

fikrlash hamda matnni tahlil qilish ko‘nikmalarini rivojlantirishga yordam 

beradi. 

O‘quv qo‘llanma 60112600- Maktabgacha va boshlang‘ich ta'limida 

xorijiy til (ingliz tili) taʼlim yoʻnalishi talabalari uchun “Stilistika” fanidan 

o‘quv adabiyoti sifatida tavsiya etiladi. 

Аннотация 

"Учебное пособие по стилистике английского языка направлено на 

развитие навыков анализа стилистических приемов и их практического 

применения. В нем рассматриваются основные стилистические фигуры 

речи, тропы, а также особенности различных стилей и регистров. 

Особое внимание уделяется анализу аутентичных текстов и 

сопоставлению стилистических особенностей английского, узбекского 

и русского языков. Пособие предназначено для студентов 

филологических факультетов, преподавателей и всех, кто стремится 

углубить свои знания в области английского языка. Практические 

задания и примеры способствуют развитию критического мышления и 

навыков анализа текста." 

Учебное пособие рекомендовано студентам по специальности 

60112600– Иностранный язык (английский) в дошкольном и начальном 

образовании в качестве учебной литературы по предмету «Стилистика». 

Abstract 

The manual on English stylistics is aimed at developing skills in 

analyzing stylistic devices and applying them in practice. It covers the main 

stylistic figures of speech, tropes, as well as the features of different styles 

and registers. Special attention is given to the analysis of authentic texts and 

the comparison of stylistic features in English, Uzbek and Russian. The 

manual is intended for students of philological faculties, teachers, and 

anyone who wishes to deepen their knowledge of the English language. 

Practical exercises and examples help to develop critical thinking and text 

analysis skills. 

The educational manual is recommended for students of the specialty 

60112600– Foreign language (English) in preschool and primary education 

as tutorial literature on “Stylistics”. 

 


